

ИМЯ КЛИЕНТА / NAME OF CUSTOMER

KASSINA EKATERINA SERGEEVNA

ОТ / FROM

КИРОВ / K VX

ТЕРМИНАЛ / TERMINAL

-

ДОКУМЕНТ, УДОСТОВЕРЯЮЩИЙ ЛИЧНОСТЬ / ID

3304145191

ДО / TO

МОСКВА / SVO



НОМЕР БИЛЕТА / TICKET NUMBER

ЕТКТ4252414296663/1

РЕЙС / FLIGHT

DP-6810

КЛАСС / CLASS

Э

ВЫЛЕТ / DEPARTURE

17 АПР. 10:00

РЕГ.№ / REG

014

ВРЕМЯ ОКОНЧАНИЯ ПОСАДКИ / BOARDING CLOSING

09:35

ВЫХОД / GATE

МЕСТО / SEAT

13E

## ВАЖНАЯ ИНФОРМАЦИЯ / IMPORTANT NOTICE

ОБЯЗАТЕЛЬНО РАСПЕЧАТАЙТЕ ЭТОТ ПОСАДОЧНЫЙ ТАЛОН

## РУЧНАЯ КЛАДЬ И ЛИЧНЫЕ ВЕЩИ

Габариты всех вещей, перевозимых клиентом, не должны превышать 36 x 30 x 27 сантиметров. Вещи по количеству и весу не ограничиваются, но должны свободно помещаться в калибратор (измеритель) с логотипом авиакомпании, установленный в аэропорту. Крышка калибратора с вещами должна плотно закрываться без применения давления на неё.

[Подробнее →](#)

## БАГАЖ

Если вы летите с багажом, сдайте его на стойке оформления багажа (Drop-Off) не позднее 40 минут до вылета.

Правила перевозки багажа – [Подробнее →](#)

## ВЫХОД НА ПОСАДКУ

Номер выхода на посадку уточните на информационном табло в аэропорту вылета.

**ВНИМАНИЕ:** Курение в самолёте строго запрещено. Пересадка на борту запрещена, за исключением выполнения требований экипажа.

СЧАСТЛИВОГО ПОЛЁТА!

## IMPORTANT INFORMATION ABOUT THE FLIGHT

BE SURE TO PRINT OUT THIS BOARDING PASS

## HAND LUGGAGE AND CARRIED ITEMS IN THE CABIN

Dimensions should not exceed 36 x 30 x 27 cm (the total size of all items). Hand Luggage and carried items in the cabin are not limited in quantity and weight, but must be freely placed in a calibrator (hand luggage meter) with the Pobeda logo installed at the airport. The calibrator lid with hand luggage and carried items in the cabin must be tightly closed without applying pressure on it.

[Learn more →](#)

## BAGGAGE

If you are traveling with baggage, check it in at the Drop-off no later than 40 minutes before departure.

Baggage transportation rules. [Learn more →](#)

## BOARDING GATE

Check the boarding gate number on the information board at the airport of departure

**ATTENTION:** Smoking is strictly prohibited on the plane. Transfer on board is prohibited, except for the requirements of the crew.

WE WISH YOU A PLEASANT FLIGHT!